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Marku, niedoszÅ‚y prezesie PZJ,  W kilku punktach odniosÄ™ siÄ™ do Twojego felietonu: 1.
MoÅ¼e na OpolszczyÅºnie jeÅºdziectwo nie jest tak popularne jak w Wielkopolsce, ale mimo to
&bdquo;Lewada&rdquo; istnieje prawie 25 lat, ma corocznie kilka osób w kadrze i ponad 100 medali
Mistrzostw Polski na koncie. OÅ›rodek w Zakrzowie powstaÅ‚ dziÄ™ki wieloletniej wspóÅ‚pracy
klubu i samorzÄ…du. Sugestia, Å¼e Wójt Gminy podpisaÅ‚a umowÄ™ z PZJ nieÅ›wiadomie i
nieopatrznie jest niedorzeczna, tym bardziej, Å¼e umowa byÅ‚a integralnym zaÅ‚Ä…cznikiem do
wniosku o dofinansowanie zÅ‚oÅ¼onego do Ministerstwa Sportu i Turystyki. Klub
&rdquo;Lewada&rdquo; jest najlepszym klientem OÅ›rodka, pÅ‚aci za wszystkie imprezy, które w
nim organizuje, z oÅ›rodka korzystajÄ… teÅ¼ inne podmioty. Gdzie tu afera? Gdzie faworyzowanie?
JeÅ›li chcesz ratowaÄ‡ naszÄ… biednÄ… GminÄ™, zapraszamy do zapoznania siÄ™ z cennikiem
w Biuletynie Informacji Publicznej i organizowania u nas imprez! 

2. A&rsquo; propos prokuratora. &bdquo;ZapomniaÅ‚eÅ›&rdquo; jako dziennikarz wnikliwie
przeanalizowaÄ‡ dokumenty finansowe, napisaÄ‡ jakie byÅ‚y caÅ‚kowite koszty wspomnianego
szkolenia oraz Å¼e klub do niego doÅ‚oÅ¼yÅ‚, a PZJ (juÅ¼ za kadencji nowego zarzÄ…du)
zaakceptowaÅ‚ pisemnie wszystkie koszty przed rozpoczÄ™ciem szkolenia i wysÅ‚aÅ‚ instrukcjÄ™
wystawienia faktury. Czekam na prokuratora. Hahaha! 3. RzeczywiÅ›cie za organizacjÄ™ zawodów
w roku 2013 nasz klub zapÅ‚aciÅ‚ PZJ- owi ze znacznym opóÅºnieniem, a za 2014 r. ponad 15 tys.
zapÅ‚aciliÅ›my dopiero w marcu. Masz racjÄ™, nowy zarzÄ…d zablokowaÅ‚ naszym zawodnikom
licencje i uniemoÅ¼liwiÅ‚ organizacjÄ™ zawodów, ale gdy po dokonaniu wszelkich opÅ‚at
zadzwoniÅ‚em do wiceprezesa Podpory z proÅ›bÄ… o odblokowanie i wysÅ‚anie propozycji
zawodów miÄ™dzynarodowych do FEI usÅ‚yszaÅ‚em (i 10 osób na telefonie gÅ‚oÅ›no mówiÄ…cym
ze mnÄ…), Å¼e nie odblokuje, bo sprawÄ™ trzeba rozwiÄ…zaÄ‡ pakietowo, musimy siÄ™
dogadaÄ‡ w sprawie kontroli Rady w PZJ, bo przecieÅ¼ jako jej przewodniczÄ…cy muszÄ™ mieÄ‡
jakiÅ› wpÅ‚yw na swoich kolegów. Metody z epoki stalinowskiej. PowiedziaÅ‚, Å¼e nie odblokuje
nam licencji, dopóki siÄ™ nie spotkamy w Warszawie i nie dogadamy, otrzeÅºwiÅ‚a go dopiero
perspektywa wizyty telewizji w PZJ. Na Å¼adne spotkanie oczywiÅ›cie nie pojechaÅ‚em. 4. W
sprawie dofinansowania zawodników uczestniczÄ…cych w CDI w Zakrzowie: nam jako
organizatorowi naprawdÄ™ jest obojÄ™tne czy zawodnik pÅ‚aci sam, czy pÅ‚aci za niego
ZwiÄ…zek. ChociaÅ¼ nie do koÅ„ca obojÄ™tne, bo gdy pÅ‚aci sam, mamy pieniÄ…dze od razu a
nie za kilka tygodni, a koszty organizacji takiej imprezy sÄ… olbrzymie i trzeba je regulowaÄ‡ na
bieÅ¼Ä…co. W tym roku juÅ¼ tylko Zakrzów (2 razy w roku) i Radzionków (1 raz) organizuje
zawody miÄ™dzynarodowe. TrafiÅ‚eÅ› jak kulÄ… w pÅ‚ot. 5. W Zakrzowie na zawodach
rzeczywiÅ›cie chodziÅ‚em z listÄ…, zbieraÅ‚em podpisy i pozdrowienia dla Wojtka Markowskiego,
który leÅ¼aÅ‚ w szpitalu. 6. OczywiÅ›cie, Å¼e broniÅ‚em prezesa PZJ na walnym zjeÅºdzie, bo w
momencie gdy zaÅ‚atwiona zostaÅ‚a rekordowa iloÅ›Ä‡ sponsorów i telewizja, twierdziliÅ›cie Å¼e
PZJ -owi grozi bankructwo. 7. ProponujÄ™ zainteresowaÄ‡ siÄ™ Twoim kolegÄ… Helakiem, który
przez kilka lat pobieraÅ‚ z kasy PZJ kilkadziesiÄ…t tysiÄ™cy rocznie za &bdquo;obserwowanie
zawodów&rdquo; bez Å¼adnej umowy i dokumentacji, a teraz uciekÅ‚ z Rady PZJ, Å¼eby
zablokowaÄ‡ kontrolÄ™ w swojej sprawie. 8. ProponujÄ™ równieÅ¼ wnikliwÄ… kontrolÄ™ dotacji
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ponad 120 tys. zÅ‚ z PZJ u Twojego przyjaciela K. Kaliszuka w Drzonkowie. 9. DziwiÄ™ siÄ™, Å¼e
tak &bdquo;obiektywny&rdquo; dziennikarz nie zauwaÅ¼yÅ‚ nieprawidÅ‚owoÅ›ci na ostatnim
zjeÅºdzie sprawozdawczym PZJ, który odbyÅ‚ siÄ™ bez listy obecnoÅ›ci, a gÅ‚osowano starymi
mandatami z poprzedniego zjazdu. MoÅ¼ecie szukaÄ‡ dalej na mnie &bdquo;haków&rdquo;. Nie
znajdziecie. Dzisiaj jestem ja, jutro nastÄ™pny, który siÄ™ Wam sprzeciwia. Kontrola w PZJ i tak
bÄ™dzie. A Å›rodowisko juÅ¼ doskonale siÄ™ zorientowaÅ‚o o co chodzi.Andrzej SaÅ‚acki
Andrzeju,PozwolÄ™ sobie krótko ustosunkowaÄ‡ siÄ™ do Twojej odpowiedzi. 1. Najpierw CiÄ™
przeproszÄ™. OtóÅ¼ napisaÅ‚em, Å¼e to Ty zbieraÅ‚eÅ› podpisy pod listem poparcia w Zakrzowie
- tak mi powiedziano. Teraz dowiadujÄ™ siÄ™, Å¼e te podpisy zbieraÅ‚ WacÅ‚aw Pruchniewicz.
Jeszcze raz przepraszam za bÅ‚Ä…d. 2. Nie musisz mi proponowaÄ‡, abym siÄ™ "zainteresowaÅ‚
moim kolegÄ… Helakiem". Krytycznie oceniam fakt, Å¼e byÅ‚ czÅ‚onkiem rady PZJ, a
jednoczeÅ›nie popieraÅ‚ pieniÄ…dze z PZJ. PisaÅ‚em wszak o tym w tekÅ›cie "MarnoÅ›Ä‡" i tam
Ciebie i zainteresowanych odsyÅ‚am. 3. Nie popieram teÅ¼ - jak to sugerujesz - zablokowania
zmniejszonej liczbowo radzie PZJ moÅ¼liwoÅ›ci dalszej kontroli. UwaÅ¼am, Å¼e powinna nadal
dziaÅ‚aÄ‡ i mieÄ‡ moÅ¼liwoÅ›Ä‡ kontrolowania, zwÅ‚aszcza spraw finansowych. PisaÅ‚em o tym z
kolei w tekÅ›cie "Deficyt jawnoÅ›ci".  4. OdnoszÄ™ wraÅ¼enie, Å¼e Twoja odpowiedÅº jest
kierowana nie tylko do mnie, ale takÅ¼e do tych, którzy - Twoim zdaniem - mnÄ… sterujÄ….
InformujÄ™ CiÄ™, Å¼e Krzysztof Kaliszuk nie jest moim kolegÄ…. A co do "wnikliwej kontroli
dotacji ponad 120 tys. zÅ‚ z PZJ w Drzonkowie", to po pierwsze - sÄ…dzÄ™, Å¼e to przede
wszystkim rola rady PZJ z TobÄ… jako jej przewodniczÄ…cym na czele. Po drugie - jeÅ›li wiesz,
Å¼e dziaÅ‚y siÄ™ tam jakieÅ› nieprawidÅ‚owoÅ›ci, to dlaczego milczaÅ‚eÅ›, kiedy jeszcze jako rada
nie byliÅ›cie zablokowani? Po trzecie - jeÅ›li udostÄ™pnisz mi dowody, to zapewniam CiÄ™, Å¼e
nie zawaham siÄ™ opublikowaÄ‡ je. Niestety, ja mam ograniczony dostÄ™p do dokumentów PZJ. 
Marek Szewczyk
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